
 

 

 

 

 

 

Proces-verbaal van het Bestuursorgaan (BO) van 23 september 2024 
 

Aanwezig: 
Christophe Denayer, voorzitter – CD 
Patrick Celis, bestuurder – PC 
Yves De Decker, bestuurder – YDD 
Emma D’Hooghe, bestuurder - ED 
Ilse Haest, bestuurder – IH 
Leo Lucas, bestuurder – LL 
Manou Van der Brempt, ondervoorzitster – MVB 
Mathieu Verly, bestuurder – MV 
Christoph Van Dessel, algemeen directeur – CVD 

 

Geëxcuseerd: 
Edward Bolluijt, bestuurder - EB 
An Van Aken, bestuurder - AVA 

 
 

De voorzitter opent om 19u00 de vergadering van het Bestuursorgaan, die in het center 
of excellence wordt gehouden. 
Hij verwelkomt de bestuurders, en komt nog even terug op de ongelukkige last minute 
afzegging van de geplande vergadering van eind augustus door de afwezigheid van de 
helft van het bestuursorgaan. Hij roept nogmaals op om de aanwezigheden te helpen 
maximaliseren (80% aanwezigheid is als steeds het vooropgestelde objectief op dat 
vlak). 

 

1. Proces-verbaal van 23 april 2024 
Het PV wordt unaniem goedgekeurd. 
Bestuurder MVB herinnert het BO eraan dat wij een financiële risicoanalyse zouden 
maken. CVD bevestigt dat dit op de planning staat; hij telt voor dit te bespreken op het 
BO van november 2024 (er is een bijscholing van VSF op 15/11 die hij ter voorbereiding 
zou willen volgen). 

 
2. Financiën – forecast 2024 

CVD verwijst naar het document dat hij voorafgaand de vergadering heeft bezorgd. 
Er zijn geen bijkomende vragen. De algemeen directeur bevestigt dat we een sterk 
verhoogd positief resultaat van +79.000 euro verwachten naar 94.000 euro. 
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Er onstaat een eerste debat over de besteding van dat verhoogd resultaat. Het BO is 
unaniem akkoord dat wij daarbij ook aandacht moeten schenken om het eigen 
vermogen verder op te bouwen. 
CVD geeft aan dat hij een tijdelijk contract (tot eind januari 2025) zal aanbieden aan een 
net afgestuurde bachelor LO die reeds studentenwerk deed voor de VHL in projecten als 
Urban Hockey, Hockey 2 school en initiaties met het oog op de oprichting van nieuwe 
clubs. Voor een contract op langere termijn moeten wij eerst afwachten of we opnieuw 
subsidies zullen krijgen in het kader van het Urban hockey project. 

 
3. Parket 

De voorzitter geeft uitgebreid feedback over de gesprekken die gevoerd werden met de 
leden van het parket. 

• 3 van de 5 leden hadden gezegd te willen stoppen op het einde van het seizoen; 

• De comex had hen aangeven dat er ze een strenger beleid wilde, met zero 
tolerance naar scheidsrechters toe. De federatie wilt ook dat er een procureur- 
generaal zou benoemd worden om een duidelijk aanspreekpunt te hebben. 

• Spijtiggenoeg blijkt uit het gesprek dat er weinig kans is dat het parket zijn 
werkwijze aanpast en vermits wij verder willen professionaliseren en het parket 
willen versterken, stelde de Comex aan het Bestuursorgaan van de KBHB voor 
om - zoals Art.4.1.1. van onze reglementen het toelaat - het huidig parket af te 
zetten en meteen vanaf het seizoen 2024-2025 te starten met een nieuwe ploeg; 

Justine Mahiat, head of legal van de bond, heeft ondertussen 3 nieuwe geschikte 
kandidaten ontmoet: Sixtine de Hepcée, Julien Bouillot en Hadrien Bosly.
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Het BO maakt volgende bemerkingen: 

• Ze vindt dat er ook voldoende nederlandstalige leden moeten zijn in het parket. 

• Ze vindt het niet ideaal dat van de 3 nieuwe leden twee lid zijn van dezelfde club; 

• Ze is van mening dat het voltallige parket moet vervangen worden, inclusief Dhr 
Benoit Wolter. Gezien zijn verantwoordelijkheden als coaching manager van de 
scheidsrechters is er potentieel sprake van belangenvermenging. Het BO vindt dat 
dit vermeden moet worden. Indien dat niet mogelijk en/of wenselijk is, moet Dhr 
Wolter er op zijn minst worden over aangesproken. 

 

4. Coach licenties 
CVD toont de huidige verplichtingen m.b.t. de diplomagraad voor coaches van ploegen 
in de nationale afdelingen, over de seizoenen heen. Hij stelt een versoepeling voor 
waarbij meer tijd gegeven wordt aan U14/U16 coaches om een hogere diplomagraad te 
behalen. Het BO stemt unaniem in met deze wijziging. 

 
5. Beleidsplan 2025-2028 (digitale groei) 

De algemeen directeur vraagt advies aan het BO m.b.t. één van de 5 strategische doelen 
zoals die gedefinieerd werden in het nieuwe beleidsplan. Daarin wordt bepaald dat er 
m.b.t. de digitalisering eerst een digitale strategie moet worden uitgewerkt. CVD geeft 
aan dat er ondertussen een grote behoefte bestaat om een ‘communicatie APP’ te 
creëren (de huidige Sportlink app is daarvoor niet geschikt). Vanuit de andere entiteiten 
wordt gevraagd hier snel werk van te maken. Er is zelfs al een mogelijke partner 
gevonden. 
CVD erkent de noodzaak en meerwaarde van dergelijke app, maar wil trouw blijven aan 
de gekozen strategie (eerst een digitale strategie uitwerken alvorens concrete tools te 
lanceren). 
Het BO herbevestigt de algemeen directeur in de gekozen approach en zijn logische 
beslissing om op de rem te staan m.b.t. de ontwikkeling van de betrokken app. 

 
6. Rebranding 

De voorzitter en de algemeen directeur geven feedback over het voortraject dat Minale 
Design Strategy (MDS) in opdracht van de federatie heeft uitgevoerd. 
Ook bestuurders YDD en LL geven feedback over hun interview met deze consultant. 
Ondertussen heeft MDS een rapport opgemaakt dat ze mondeling hebben toegelicht 
aan de Comex; er zijn weinig verrassende, doch duidelijke conclusies. 
MDS biedt nu haar diensten aan voor een volledige rebranding tegen een hoge 
kostprijs. 
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Dit werd inmiddels besproken in de BO vergadering van de KBHB van 3 september 2024. 
Het BO vindt dit bedrag compleet buitensporig. We zullen contact opnemen met MDS 
om te zien hoe de kosten kunnen worden verlaagd. Zodra daarover duidelijkheid is 
zullen verdere stappen ondernomen worden (presentatie aan de BO’s). 

 

7. Start nieuw seizoen 
De algemeen directeur informeert het BO over de ledenevolutie en het traditionele 
ledenverlies in het tussenseizoen. Die ligt aan Vlaamse zijde merkelijk lager dan de 
voorgaande jaren. 
Hij geeft ook feedback over de index (zeer weinig opmerkingen vanuit de clubs) en de 
succesvolle secretarissenvergadering van 26 augustus 2024 (enkel de nieuwe regel voor 
kwalificaties voor de jeugdploegen zorgde voor debat; de federatie zal daarover helder 
moeten communiceren om het vrijwilligerswerk van alle ploegmanagers te 
vergemakkelijken). 

 
8. Varia 

• CVD informeert het BO over de allereerste “dry pitch” in België, dat aangelegd werd 
in hockeyclub Indiana. In samenwerking met de universiteit van Gent werd een 
“natte bal”-concept (Rewetta) uitgevonden. We gaan bekijken op welke manier we 
dit kunnen testen. Van zodra hierover meer nieuws is, zullen we dit bespreken in het 
BO. 

• Bestuur PC herbevestigt zijn bezorgdheid over het feit dat potentieel geen 
internationale wedstrijden meer zullen gespeeld worden in Vlaanderen van zodra 
het stadion in Waver klaar is. Het BO herhaalt wat ze eerder hebben besproken, nl. 
dat het belangrijk is voor de ontwikkeling van onze sport in Vlaanderen dat ook in 
het noorden van het land internationale wedstrijden worden gespeeld. CD geeft aan 
dat de positie van de VHL werd toegelicht in de BO vergadering van de KBHB. De 
bestuurders van de VHL vragen om na te kijken of dit opgenomen werd in het PV van 
de vergadering. Ondertussen bekijkt CVD samen met CD of er mogelijkheden zijn op 
de site van de WP. Zij hadden enkele maanden geleden reeds een gesprek met de 
schepen van sport van de stad Antwerpen. Alhoewel de schepen zeer open stond 
voor het idee om een vaste tribune te plaatsen op het WP, worden de beslissingen 
uitgesteld tot na de gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober 2024. CVD zal ook 
met Sport Vlaanderen contact opnemen met het oog op het indienen van een 
subsidiedossier. 
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Alle agendapunten werden besproken, waarop de voorzitter de vergadering om 22u30 
beëindigt. De volgende vergadering van het BO staat gepland op dinsdag 15 oktober 
2024.
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